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UNKS BETER OSSoss

Motie Essentakziekte

De raad van de gemeente Oss in vergadering bijeen op 9 november 2017,

Constaterende dat:
. Er het komende jaar minstens 170 essen gekapt moeten worden in verband met

essentakziekte.
o Een groot deel van deze bomen (120) niet worden terug geplant als gevolg van het

bomen-uitsterfbeleid van de gemeente Oss.

Ovenaregende dat:
o Ossklimaatneutraalwilzijn.
¡ Er ruim 400 bomen een jaar lang moeten groeien om de gemiddelde co2-uitstoot van

één gemiddeld huishouden te kunnen compenseren
o Bomen een belangrijke positieve bijdrage leveren aan het verbeteren van de

luchtkwaliteit.
r De gemeente Oss stelt dat de luchtkwaliteit in Brabant zo slecht is dat het gelijk staat

aan het roken van vijf of zes sigaretten per dag.

Draagt het college op:
o Om met een voorstel naar de raad te komen met als uitgangspunt dat voor alle bomen

die moeten worden gekapt vanwege essentakziekte nieuwe bomen worden herplant.
. Brj (her)planten van bomen te letten op biodiversiteit zodat plagen minder snel om zich

heen kun
oTe eve behandelingen en mogelijkheden om de essen te behouden
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